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Informationsmøde og afstemning om 
helhedsplan udsættes

Vi er desværre blevet nødsaget til at udsætte 
de tidligere annoncerede beboermøder til 
senere på efteråret. 

Der afholdes derfor ikke informationsmøde 
den 8. september 2020 og afstemning om 
helhedsplanen foretages ikke på det 
ordinære afdelingsmøde den 17. september 
2020. 

Hvorfor udsættes møderne?

Udsættelsen skyldes at helhedsplanen fortsat 
kræver videre bearbejdning. 

Efter nyligt afholdt telefonmøde med 
Landsbyggefonden er det blevet besluttet, at 
der skal udføres supplerende 
radonundersøgelser.

Sweco (teknisk rådgiver) er ved at udarbejde 
forslag til de supplerende 
radonundersøgelser, og involverede beboere 
vil blive informeret i den nærmeste fremtid.

Radonundersøgelserne udføres af Sweco. 

Derudover udarbejder Kuben Management i 
øjeblikket en plan for afdelingens udearealer, 
med henblik på yderligere konkretisering og 
prissætning af den del af projektet. 

Hvornår afholdes møderne?

Når de sidste detaljer er faldet på plads, 
indkaldes I senere på efteråret til et 
informationsmøde og til et ekstraordinært 
afdelingsmøde. 

I vil blive indkaldt med mindst to ugers varsel.

Hvad skal vi høre om på møderne?

På informationsmødet vil I blive præsenteret 
for indholdet i helhedsplanen, økonomi og 
finansiering, huslejekonsekvenser og den 
videre proces. 

Inden mødet udsendes en 
informationsfolder, hvor I kan læse mere om 
renoveringsprojektet.  

En uge efter informationsmødet afholdes 
ekstraordinært afdelingsmøde, hvor I skal 
stemme om helhedsplanen. 


